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Velkommen til Årsmøte  

Dette dokumentet inneholder nødvendige papirer til årsmøtet 2024. Medlemmene bes lese gjennom 
sakene før årsmøtet da det er begrenset med tid til høytlesning på møtet.  

Spørsmål om årsmøtet kan rettes til styret@kongsberg-padleklubb.net.  

 

Sted og tid  

Årsmøtet avholdes tirsdag 20.02.23 i Mosebekksalen, Kongsberg rådhus, hovedinngang Kirketorget. 

 

Agenda  

• Godkjenning av de stemmeberettigede 
• Godkjenning av innkallingen, saksliste og forretningsorden 
• Valg av dirigent og referent samt 2 medlemmer til å underskrive protokollen 
• Godkjenning av årsmelding for 2023 
• Godkjenning av regnskapet for 2023 
• Innkommende saker 
• Fastsette medlemskontingent for 2024 
• Godkjenne budsjett for 2024 
• Organisasjonsplan  
• Godkjenning av ny Lov for Kongsberg Padleklubb  
• Valg  
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A" rsmelding	2023	
Styret vil takke alle som har stilt opp for klubben i 2023. En spesielt stor takk til alle som har stilt opp på 
arrangementer og dugnad for klubben gjennom 2023.   

Styret	
I løpet av 2023 har Kongsberg Padleklubb demonstrert både aktivitet og vekst gjennom regelmessige 
styremøter og engasjerte medlemsaktiviteter. Med totalt 10 styremøter, har vi koordinert våre innsatser 
i de mest aktive månedene. 

Kommunikasjonen har vært en viktig del av vår virksomhet. Vi har aktivt benyttet digitale plattformer 
som vår nettside og Facebook for å organisere og annonsere arrangementer. Selv om dette har vist seg å 
nå ut til mange, erkjenner vi utfordringene med å navigere i flere informasjonskanaler og arbeider 
kontinuerlig med å forbedre vår informasjonsflyt. Derfor ser klubben etter engasjerte medlemmer som 
kan bidra til å styrke kommunikasjonen og øke interessen rundt våre mange aktiviteter. 

2023 har også vært et år for arbeidsgrupper og prosjekter, håndtert av dedikerte medlemmer. Disse 
prosjektene har spent fra bevaringen av Grettefoss til etablering av en ny padlebrygge, forbedringer av 
våre fasiliteter og integrering av nye grunnkurspadlere. Mer detaljert informasjon om disse initiativene 
vil du finne senere i rapporten. 

Videre er et av våre primære mål å kontinuerlig øke kompetansen blant våre medlemmer. Vi legger vekt 
på å utvikle medlemmer som kan ta ansvar for klubbens turer og kurs, noe som er essensielt for å 
opprettholde og videreutvikle klubbens aktiviteter. 

Finansiell støtte er grunnleggende for vår drift. Klubben er takknemlig for den ekspertise 
enkeltmedlemmer har vist i å skrive søknader, noe som har resultert i betydelige midler til innkjøp av 
utstyr. Vi er alltid på utkikk etter nye, kreative ideer for søknader for å sikre fortsatt finansiering av våre 
prosjekter og aktiviteter. Enhver innsats for å styrke vår søknadskompetanse vil bli verdsatt 

 Detaljreguleringsplanen for ny Grettefoss bru ble endret etter innspill fra Kongsberg padleklubb. Den 
endrede løsningen legger til rette for at  de attraktive bølgene vil opprettholdes som idag. 
Detaljreguleringsplanen ble vedtatt i Flesberg kommunestyre den 15.desember 2022. I løpet av 2023 har 
klubben hatt noe kontakt med prosjektledelsen i Viken. I følge opplysninger vi har fått, vil kontrahering 
av entreprenør skje sensommer 2024 med oppstart byggearbeider høsten 2024.  

Klubben ønsker å fortsette å jobbe aktivt med å øke kompetansen og gjøre oss i stand til å ha 
medlemmer som kan ta ansvar for klubbturer og kurs. Dette er en forutsetning for at vi kan fortsette 
klubbaktiviteten. 

  

	
	



   
 

   
 

	

Søknader	om	økonomisk	støtte	
For å kunne arrangere turer, kjøpe inn utstyr og utdanne kursledere, er klubben avhengig av penger. 
Mye av pengene får vi inn via søknader til kommunen og diverse stiftelser. Styret i KPK har derfor en 
strategi om å være aktive til å finne relevante prosjekter som kvalifiserer for slike søknader, bli gode 
søknadsskrivere, og ikke minst sende søknader. 
  
I løpet av 2023 ble følgende søknader sendt: 
Til Birger Ruuds minnefond:         Søknad om midler til bygging av universell padlebrygge 
Til Sparebankstiftelsen DNB:        Søknad om midler til bygging av universell padlebrygge 
Til Sparebankstiftelsen DNB:        Søknad om midler til innkjøp av playboats 
  
I 2023 ble følgende tildelinger gitt: 
Fra Birger Ruuds minnefond:        15000 kroner til bygging av universell padlebrygge 
Fra Sparebankstiftelsen DNB:       66000 kroner til innkjøp av playboats. 
 

Medlemsutvikling		
I 2023var det 255 betalende medlemmer i Kongsberg Padleklubb, fordelt på 173 familie-, 82 hoved- og 2 
æresmedlemmer.  

I 2023var det 255 betalende medlemmer i Kongsberg Padleklubb, fordelt på 173 familie-, 82 hoved- og 2 
æresmedlemmer.   

Medlemsutviklingen fra 2021 til i dag har vært økende slik det fremkommer under:  

2021: 201 betalende medlemmer ved utgangen av året  
2022: 247 betalende medlemmer ved utgangen av året  
2023: 255 betalende medlemmer ved utgangen av året  

Klubben er ifølge NIFs lovnorm for idrettslag, pålagt å stryke medlemmer med to ubetalte 
kontingentkrav.  

Elvepadling		

Tirsdagstreninger		
En rekke engasjerte padlere har gjort det mulig å arrangere padling på tirsdager. Alltid oppmøte på 
trening, men varierer veldig fra gang til gang. Merker positiv effekt av å legge ut plan og/eller påmelding 
på Facebook i forkant av trening. Treningen har hovedsakelig forgått i Grettefoss, med innslag av 
Landefoss og Kloppfoss. Takk til alle som har hjulpet til som trener i år, og sørget for at vi kan arrangere 
tirsdagstreninger. 



   
 

   
 

 

Turer	
 
Jondalen 

Gjennom året har det blitt arrangert et par turer ned nedre del av Jondalselven. Ivrige, både store og 
unge, som ønsket koste seg sammen ned elven. Både lærerikt og sosialt.  

Kurs	
Det ble gjennomført grunnkurs av Siren og Bent Erik 10-11 juni, med 6 ivrige deltagere.  
Etter 2 dager med padling, en av de i Tinnelva endte alle med et oblat for grunnkurs i elvepadling.  

 

Det skulle vært gjennomført et sikkerhetskurs 17-27 august, men dette ble avlyst grunnet for få 
deltagere. 

En stor takk til instruktører og hjelpeinstruktører på alle kursene!   

 

Brakker	elv	
I løpet av det siste året stod Kongsberg Padleklubb overfor en utfordrende situasjon med oppbevaring 
av elvekajakker. Den gamle brakken, som lenge hadde tjent som lagringsplass, var i dårlig forfatning. 
Klubben sikret seg en nyere og mer robust brakke til en gunstig pris. En imponerende innsats fra en 
dugnadsgjeng ble nødvendig da leverandøren av den nye brakka krevde at den måtte hentes for å 
frigjøre lagerplass. Med Marina's sjarmøregenskaper, bidro en  forbipasserende sjåfør fra Brødrene Bryn 
ved å fjerne den gamle brakken uten kostnad med en dumper de hadde stående i nærheten, selv om vi 
senere pådro oss utgifter ved deponering av den på avfallsdeponiet. 

Utfordringene fortsatte da det ble klart at kranselskapet nektet å plassere den nye brakken på grunn av 
risikoen for kontakt med en overliggende høyspentledning. Etter dialog med Glitre Energi med krav om 
en  jobbanalyse på stedet, ble det arrangert for en ny løfteoperasjon. Dessverre avdekket Glitre da at 
den gamle brakken hadde stått på et område med spesifikke regler fra energiselskapet, og at den 
opprinnelige plasseringen ikke hadde vært formelt godkjent – en overraskende nyhet for klubben som 
hadde vært uvitende om dette i 40 år. 

Styret søkte derfor om dispensasjon fra Glitre, som ble innvilget på en midlertidig basis grunnet 
planlagte utbedringer av kraftlinjen. Med denne tillatelsen kunne den nye brakken endelig settes på 
plass, selv om dispensasjonen kun varer frem til mai. I lys av de regulatoriske utfordringene med Glitre 
og kommunen, er Odd Resser nå i dialog om å finne en ny lokasjon for elvebrakkene. Dette er et kritisk 
punkt for klubben, da begge brakkene står i et område påvirket av reguleringer fra Glitre og derfor må 
flyttes.  



   
 

   
 

Slalåmpadling		

Kongsberg Padleklubb hadde gleden av å arrangere NM i slalåmpadling den 9. og 10. september. Med 
høy vannføring i Lågen og en utfordrende løype i Kloppfoss, ble deltakernes ferdigheter satt på prøve. 
Voss Elveklubb stakk av med seire i flere klasser, inkludert K1 for damer, herrer, og U16 herrer. 
Kongsberg Padleklubb stilte med et solid lag, særlig i de yngre klassene.  Arrangementet inkluderte 
konkurranser for ulike aldersgrupper og en lagkonkurranse, og det ble rost for sin gode gjennomføring. 
Norges Padleforbund og Kongsberg Padleklubb ser frem til enda flere deltakere neste år. 

Det ble følgende resultater på KPK padlerne: 

K1 menn: 
3. plass – Jonny Haugen 
6. plass – Tom-André Kallager 
 

K1 damer: 
2. plass – Valérie Bertrand 
4.plass – Heidi Toftner 
5.plass – Marina Rockstroh-
Hovsveen 

K1&C1 Barn: 

Alicia Pedersen 
 

K1M-Ungdom: 
2. plass – Noah Pedersen 
4.plass – Sondre Flom  
5.plass – Luca Foissier 
6.plass – Håkon Aam Verås 
7.plass – Mathys  Foissier 

 

K1 dame junior: 
1.plass – Siren Sætre 

C1 damer: 
1. plass – Valerie Bertrand 

C1 menn junior: 
1.plass – Noah Pedersen 
2. plass – Mathys Foissier 
3.plass – Luca Foissier 

Lagpadling: 
2. plass – Kongsberg dream (Jonny, Tom-Andre, Valérie) 
3.plass –  og ho som husker alle portene Gutta (Alicia, Noah, Laurits Valtenbergs (VEK)) 
4.plass – Trønderud (Siren, Sondre, Ask Tidemann-Foldvik (TKK)) 
5.plass –  + 1 River Twins (Mathys, Luca, Sam Jones Gilje (NPK))  

Fulle resultater for K1M-Ungdom, K1W Junior, Teams og barn finnes her: https://livetime.no 

Fulle resultater for K1M, K1W, C1W, C1M junior, C1W junior, finnes her: https://livetime.no/ 

 

  

 

 

https://livetime.no/results.php?id=d3822cd8-691c-47d8-8005-721454759449
https://livetime.no/results.php?id=3e619af6-d48d-47e3-8b43-6b028e75efd9


   
 

   
 

 
Freestyle: 

Disiplinen freestyle har økt i popularitet de siste årene, og flere av våre unge utøvere trener regelmessig. 
Noah og Alicia Pedersen deltok på St-Pierre-de-Boeuf freestyle konkurransen i Frankrike i mars, der 
Alicia tok en sterk tredjeplass i cadet-kategorien. Begge søsknene deltok også under årets internasjonale 
'big water freestyle' konkurransen Montréal Eau-Vive i Canada i august. Alicia tok andreplassen i junior-
dame; først 10-åring noensinne til å både surfe store berømte bølgen Big Joe på Lachines OG delta på 
denne konkurransen, og slo dermed rekorden som storebror Noah holdt året før. Noah tok 
tredjeplassen i junior-men og moren Valérie Bertrand tok fjerdeplassen i senior-dame. Senere på 
høsten, tok Noah og Valérie turen til Columbus, USA, der Valérie deltok i freestyle-VM. Valérie tok en 
respektabel 8.plass i Squirt boating og 9.plass i K1 senior-dame, også en 2.plass i master-damer. Valérie 
var også hovedtrener for 'Development Camp' av det internasjonale padleforbundet under 
arrangementet.  

    
Bilde viser Valérie til venstre og til  Ovenfor ser vi Valérie i Squirt boating      Noah 
høyre som bærer det norske flagget                            konkurransen. 
under åpningsseremonien på freestyle-VM. 

 

Valérie prepper datteren Alicia før “big water freestyle'  
konkurransen Montréal Eau-Vive i Canada. 



   
 

   
 

KPK	Ung	
Bent Erik Bjørkli og Ketil Flom har gjennom året trent barn i klubben. Vi har nå en gjeng med 7 faste 
padlere som stort sett møter på hver trening, samt omtrent like mange slengere som kommer og går. 
Rekrutteringen etter pandemien for de minste er noe sviktende, og vi trenger foreldre med barn i 10 til 
14-års alderen som kan dra lasset for å sikre rekrutering.  

KPK ung er den desidert største brukeren av svømmehallen og har blitt en fin, sammensveiset gjeng. 

 

KPK ung i samarbeid med Lillehammer gjennomførte en Youngboaters samling på forsommeren i Sjoa i 
år. Sjoa hadde stor vannføring, men vi klarte å få til en sikker og god ramme for ungene med en 
kombinasjon av raft og kajakker med deltagere helt fra Trondheim til Voss og Østlandet.  

 

 

Klubbens ungdommer har vært veldig aktive i 2023. Luca og Mathys har så å si bodd i kajakken og 
dermed fått kallenavnet “rivertwins”😉 Sleep eat paddle har dem tatt bokstavelig, og heldig for dem at 



   
 

   
 

Mamma har lyst å følge dem i det våte elementet. Jeg har mistet tellingen av hvor mange timer dem har 
tilbrakt på elven, men sesongen startet så tidlig som 16.april med 5 grader i vannet og ble til 
gjennomsnittlig 4-5 dager minst 4 timer på elven...isj! Grettefoss og Kloppfoss kjenner dem som 
bukselomma si, og i løpet av 2023 har dem tatt flere elver og utfordringer på strak arm. Ikke alltid, det 
kom noen på oppfordringen vi la ut på KPK siden, men Siren slo følge mange ganger...til stor begeistring 
fra gutta. Noah og Alicia i følge av Valerie og Eirik, har vært uttallige ganger i Grettefoss og veiledet og 
coachet denne gjengen! Disse 3 gutta hadde helst sovet i kajakken, for å ikke gå glipp av den beste 
vannstanden og holder ut i maaaaaange timer. 

Det har vært en utrolig reise på elven i ‘23 og utrolig fint å se hvordan disse to unge elveentusiaster 
vokser og mestrer og har en så fantastisk tid på vannet. 

Noen stemningsbilder fra padleåret 2023: 

   
Playrun Raundalselvi Youngboaters Heidal...coaching 

med Bren Orten 
 

Fra Landefoss 

   
Nedre Stranda Voss Nedre Stranda Voss 

 
Grettefoss 

 

 

 

Grettefoss Grettefoss Funkelia 
 

	 	



   
 

   
 

Hav	og	turpadling	
 
Hellebekk	
Vi er fremdeles på Hellebekk. Og dermed er fjorårets status fortsatt gjeldende: 

I et lengre perspektiv bør vi se på noe bedre lokaliteter. PK eiendom v/ Per Mikkelsen er fremdeles 
interessert i at vi etablerer buer nord for Industritunet. De ser for seg et samarbeid her, om vi får til et 
noe mer tidsriktig anlegg (bu, brygge og do) vil det øke attraktiviteten for området.  

 

I gjeldende reguleringsplan er området regulert til friområde, park. Kommunens planavdeling er tydelig 
på at ‘Plassering av padlebuer er etter vår vurdering i strid med formålet. Det er en fritidsaktivitet, men 
buene er ikke nødvendige for å kunne bruke området som friområde.’ For en midlertidig plassering vil vi 
måtte søke dispensasjon, og for en permanent plassering må reguleringsplanen endres. 
Sandra Lein og Odd J. Resser har holdt i dette arbeidet siste året. Forhåndskonferanse ble gjennomført 
med kommunen 31.05.2022. Vi kan påregne en to-årig dispensasjon dersom vi må flytte midlertidig.  
PK Eiendom bruker de opplysningene vi har gitt i notat av 23.09.21 (vedlagt) og referatet fra 
forhåndskonferansen som innspill den endringen av reguleringsplan som de nå jobber med. 

 

Kortversjonen vedrørende Hellebekk er da: 

• Vi blir på Hellebekk inntil videre. 
• Må vi flytte kjapt, så søker vi dispensasjon og kan regne med å få det i to år (og håpe på 

forlengelse) 
• PK Eiendom jobber med ny reguleringsplan. Godkjennes våre buer inn i den, kan vi starte et 

prosjekt og søke midler til å få gjennomført det. 

formaterte: Skrift: Kursiv

formaterte: Skrift: Kursiv



   
 

   
 

Torsdagspadling	 
	

 

Det har vært arrangert padling fra Hellebekk hver torsdag i perioden 20. april til 22. juni og 17. august til 
28. september. Torsdags-utflukter har vært en tur til Fiskumvannet i mai og til  
Sønstevann 15. juni. 

Vi har hatt navngitt ansvarlig til stede hver gang. Det har også i år vært mange ivrige padlere, men færre 
enn i fjor. 
 

Kurs	
Det er gjennomført tre kurs på hav i 20231): 

• Grunnkurs Hav 2. - 4. juni 2023 deltakere (Kåre Meling, assistent Tomas Steiro) 
• Teknikkurs Hav 26. - 27. august 2022, med 7  deltagere, 5 ‘hangaruonds’  og tre 

instruktører(Torbjørn Bringaker, Tomas Steiro og Odd J. Resser,) 
1) Annonsert grunnkurs den 20- - 21. August 2023 ble avlyst grunnet manglende deltakelse.  

Grunnkursene gjennomføres fredag til søndag. Fredagskveldene går med til tilpassing av utstyr, lørdagen 
gjennomføres på Fiskumvannet med elementære øvelser, og søndagen gjennomføres en tur på sjøen. 
Sted velges etter værforholdene.  

Teknikkurset ble i også i 2023 gjennomført på Bramskjæra/Nevlunghavn, med overnatting i telt. 
Torbjørn Bringaker og Tomas Steiro spurte igjen pent om å få bli med som instruktører. Flott progresjon 
i forhold og god instruktørdekning ga ei drivande fin helg.  

Det er artig å kjøre disse kursene. Ikke minst blir dette tydelig når vi ser hvor mange assistenter som vil 
være med å holde kurs. 

  



   
 

   
 

Klubbturer	
Klubben har i 2023 avviklet 4 klubbturer. Turene gikk til Haldensvassdraget, Bømlo, Helgelandskysten og 
Bohuslän. 
 

 

Klubbtur i Haldensvassdraget 18 – 21. Mai 

Kristi himmelfartshelga fra 18. til 21 mai var vi to kajakker og to kanoer på tur i Haldenvassdraget. Altså seks 
mennesker og to bikkjer. Turen kom litt seint på terminlista, men var en veldig vellykka tur. 

Vi satte ut ved Skullerud helt i nord. Kanoene starta i rolig tempo, mens Ragnhild og Kjell kjørte en bil ned til Tistedal. 
Det tok litt tid, men kajakker er raskere enn kano, så de tok oss greit igjen. 

Turen har fire dagsmarsjer på omtrent to mil hver dag. Vi overnatta i telt i utmarka og fant fine teltplasser hver dag om 
enn vi måtte leite litt siste dagen. Været var flott med greie vindforhold bortsett fra et åpent strekk som var litt tungt. 

Det er tre bæringer langs turen. De to første er korte og greie og kan trilles hele veien. Ved Brekke sluser er det litt 
mer omstendelig og tidkrevende. 

Geir og Eirik henta bil på Skullerud, mens de andre kosa seg på sandstranda på ei øy i Femsjøen. 

 

 

  



   
 

   
 

Klubbtur til Bømlo, den 27 - 30. Mai 

11 padlere møttes på Spissøya i løpet av fredagskvelden 26. mai. Håpet var å padle kanalene og vest for 
Bømlo opp til Brandasund. Været var ikke helt med, så vi måtte ut i rekka av alternative ruter. Lørdagen 
kjørte vi til Langevåg og padla en variert medvindstur opp Bømlafjorden til Barastraumen, gjennom 
Tjongspollen og opp til Kulleseid. Søndagen flytta vi til Skinnhueneset, fikk to Ikea-bagger med ved, og 
padla over til Utsletteøya der vi etablerte leir. Ettermiddagen gikk til brottpadling og bølgelek, i 
ordentlige bølger. Etter en fin bålkveld gikk mandagsturen til Brandasund, og tilbake til Skinnhueneset. 
Og primær rute er fortsatt ubrukt og klar for nytt forsøk. 

 

  
  

  
 

  



   
 

   
 

Klubbtur til Helgelandskysten “Ut i øyan”, den 27-31. Juli 
 
Klubbens første Nordlandstur gikk til Sandværet i Herøy også med 11 deltakere. Med fast base og 
tilgjengelig hus på Langøya fikk vi 5 fine padledager (plassert mellom to regnbyger...). Det ble turer i alle 
himmelretninger, bokstavelig talt. Lånan, Sørværet, Linflesa, Husvær og Tennvalen. Spenningen lå i 
hvilket vær vi skulle få, og denne gangen ble det veldig rolige forhold som ga flotte turer i et særegent 
terreng med lave holmer og høy himmel. Og det lyset… 

  
  

 

 

 

  



   
 

   
 

Klubbtur til Bohuslän, den 8-10. September 

Bedre kan det ikke beskrives enn Aslak gjorde i etterkant av turen (sitat): 

“Høstens fineste eventyr, padletur på Bohuslänkysten med gode venner i et av de beste områdene for 
kajakk (sør for polarsirkelen ) Her fant vi mange flotte leirplasser hvor kulinariske retter ble tryllet fram 
over bål og stormkjøkkener, én rett «utmerket» seg derimot -på forskjellig vis  Alt i alt ble dette en 
super langhelg med Kongsberg Padleklubb hvor kjentmann Per og turleder Tomas guidet oss trygt 
gjennom et virvar av øyer hvor høydepunktene sto i kø, bl.a nattbad i morild  Vi kommer garantert 
igjen “ 

 

 
 

 

  
 

 

	
Kajakkleie	
Padleboka fungerer dårlig som bookingsystem for leie av kajakker. Ved hjelp av tidligere styreleder 
Marianne har vi fått satt opp en nettbutikk for leie av kajakker. For å få en håndterlig administrasjon av 
butikken må vi gjøre noen endringer i utleiepolicyen. Denne vil blir presentert etter årsmøtet, og vi 
håper å få noen innspill før vi ferdigstiller. 



   
 

   
 

Bassengtreninger	
Svømmehallen har, i vinterhalvåret, vist seg å være et ideelt sted for bassengtrening i kajakkpadling, 
spesielt populært blant elvepadlere, men vi ser også et potensial for større deltakelse fra havpadlere. 
Selv om enkelte tirsdagskvelder har vært utfordrende med begrenset plass, ettersom vi deler hallen 
med undervannsrugbyspillere, har det vært en givende opplevelse å se et mangfold av aldre og 
kajakktyper samles under ett tak. 

Bassengtrening tilbyr en rekke fordeler som er spesielt verdifulle i vintermånedene. For det første gir det 
en unik mulighet til å trene teknikker og ferdigheter i et kontrollert og trygt miljø, noe som er ideelt for 
nybegynnere eller de som ønsker å forbedre sin teknikk uten å bekymre seg for uforutsigbare 
utendørsforhold. Videre muliggjør bassengtreningen øvelser og treningssituasjoner som kan være 
vanskelige eller umulige å gjenskape i åpent vann, slik som redningsteknikker og balanseøvelser. 

I tillegg fungerer bassengtrening som en utmerket fysisk treningsform i vintermånedene når tilgangen til 
åpne vannflater er begrenset. Det gir padlere en sjanse til å vedlikeholde og forbedre sin fysiske form, 
noe som er avgjørende for å opprettholde padleferdigheter året rundt. Den sosiale aspekten ved 
bassengtrening kan heller ikke undervurderes. Det gir en verdifull arena for erfaringsutveksling og 
samhold blant klubbens medlemmer, noe som styrker fellesskapet og fremmer et inkluderende miljø. 

Samlet sett tilbyr bassengtrening i svømmehallen mange fordeler, og vi oppfordrer alle våre 
medlemmer, uansett disiplin eller ferdighetsnivå, til å utnytte denne muligheten til å utvikle sine 
padleferdigheter og nyte fellesskapet i klubben vår.  



   
 

   
 

KPK sin deltakelse på Elvelangs	

Kongsberg Padleklubb deltok på Elvelangs i Kongsberg den 23. september 2023, en magisk høstkveld 
langs Lågen. Dette årlige arrangementet lyser opp høstmørket med fakler langs elva, og tilbyr en 
stemningsfull opplevelse med ulike innslag som lyssetting, installasjoner, musikk, og kunst. 8 
medlemmer fra Kongsberg Padleklubb bidro sammen med 14 (!) fra Eiker PK, og padlet fra Hellebekk og 
ned til klubbens stand ved Tinius Olsen Skole. DE bidro til å skape en unik atmosfære, og som speiler 
klubbens engasjement for å fremme padlesport og samtidig engasjere seg i lokalsamfunnet. 

 

  
  

 

 

 

 

 


